

ရန်ကုန်ပရိုတက်စတင့်ပြန်လည်ပြုပြင်သောအသင်းတော်
Yangon Protestant Reformed Church
တနင်္ဂနွေစာစောင်၊ နံပါတ် (၈၉)

နေ့စွဲ - ၈. ၁. ၂၀၁၂

ပြောင်းလဲခြင်းအကြောင်း (Conversion)

ပြောင်းလဲခြင်းအကြောင်းကို ပြန်လည်မွေးဖွားခြင်းခေါင်းစဉ်နှင့်တွဲ၍ လေ့လာမည်ဆိုပါကလည်း အင်မတန်ကောင်းပါသည်။ ထို့အခါ ပြောင်းလဲခြင်း၏အစပျိုးမှုကိုလေ့လာခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ခရစ်ယာန်အများစုက “မင်းတယ်တုန်းကပြောင်းလဲတာလဲ” ဟု မေးကြသည့်အခါ ဘုရားသခင်ကျေးဇူးတော်၏ သူ့လူများထံတွင်ပြုလုပ်ပေးသော လှုပ်ဆော်ပေးမှု အစပျိုးအချိန်ကို ဆိုလိုနေကြခြင်း ဖြစ်နေတတ်ပါသည်။ သို့သော်လည်း ကျွန်တော်တို့အနေနှင့် ပြောင်းလဲခြင်းဆိုသောအကြောင်းကို သန့်ရှင်းစေခြင်းဆိုသော ခေါင်းစဉ်နှင့်သာဆက်နွှယ်၍ လေ့လာလိုကြပါသည်။ အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် ပြောင်းလဲခြင်းဆိုသည်မှာ ခရစ်ယာန်တိုင်း၏အသက်တာတွင် နေ့တိုင်းဖြစ်နေရသော ဆက်လက်ဖြစ်နေရသော အပြုအမူဖြစ်သောကြောင့်ဖြစ်ပါသည်။ ပြောင်းလဲခြင်းဆိုသော စကားလုံး၏အဓိပ္ပါယ်ကိုယ်၌က “လှည့်ပြန်ခြင်း”(turning)ဖြစ်ပါသည်။

ထိုလှည့်ပြန်ခြင်းက အပြစ်မှနေ၍ ဘုရားသခင်ထံသို့ဖြစ်ပါသည် (ယေ ၈ ၃၃-၃၅၊ လူကာ ၁၅:၁၈)။ နှစ်ခုလုံးပါဝင်ရမည်ဖြစ်သည်။ အချို့သောသူများသည် တိကျသောအပြစ်မှ ပြန်လှည့်သွားတတ်ကြသည်။ ဥပမာ - အရက်သောက်ခြင်းမှနေ၍၊ သို့သော် ဘုရားသခင်ထံသို့တော့မဟုတ်တတ်ပါ။ သူတို့ကို ပြောင်းလဲသည်ဟု ပြော၍မရပါ။ အချို့ကတော့ ငါတို့ ဘုရားသခင်ထံ လှည့်ပြန်ကြပြီဟု ပြောတတ်ကြပါသည်။ သို့သော် သူတို့ပြုနေကြအပြစ်များမှနေ၍တော့ မဟုတ်ပြန်ပါ။ သူတို့ကိုလည်း ပြောင်းလဲသူများဟု ပြော၍မရပါ။

အပြစ်မှနေ၍ လှည့်ပြန်ခြင်းတွင်၊ နောင်တရခြင်းနှင့် အပြစ်၊ စာတန်နှင့်အသွေးအသားကို စဉ်ဆက်မပြတ်ဆန့်ကျင်ခြင်းတို့ ပါဝင်နေပါသည် (တမန် ၂၆:၂၀၊ ၁ကော ၉:၂၆၊ ၂၇၊ ဂလာ ၅:၁၇)။ ၎င်းကို ကျမ်းစာက လူ့ဟောင်းအားချွတ်ပယ်ခြင်းဟုခေါ်ပါသည် (ကော ၃:၉)။ ဘုရားသခင်ထံလှည့်ပြန်ခြင်းတွင် အသက်ရှင်ခြင်း၏သန့်ရှင်းမှု ပါဝင်ပါသည် (တမန် ၂၆:၁၈)၊ ၎င်းကို ကျမ်းစာက လူသစ်ကိုယူတင်ဝတ်ဆောင်ခြင်းဟုခေါ်ပါသည် (ကော ၃:၁၀)။

လူအများတို့က ဤနေရာတွင် မှားနေတတ်ကြပါသည်။ သူတို့က ဝတ်ပြုပွဲတခုတွင် လက်များမြှောက်ပြခြင်း (သို့) “ခရစ်တော်အတွက်ဆုံးဖြတ်ချက်ပြုခြင်း” စသည်တို့ကို ပြောင်းလဲခြင်း၏သက်သေများဟုထင်နေတတ်ကြပါသည်။ ထို့ထက်ဆုံးသည်မှာ ထိုသို့ပြုခြင်းဖြင့် သူတို့ကိုယ်သူတို့ ပြောင်းလဲသူများဟု ထင်နေကြခြင်းဖြစ်သည်။ ထိုသို့ပြုသူများသည် ပြောင်းလဲကြပြီဟု ထင်နေတတ်ကြခြင်းဖြစ်သည်။ မည်သို့ပင်ဖြစ်စေ နောင်တရခြင်းနှင့်သန့်ရှင်းခြင်းမပါလျှင် ပြောင်းလဲခြင်းသည် အတူအယောင်သာဖြစ်ပါသည်။ ထိုသို့သောသူများသည် ဘုရားသခင်၏နိုင်ငံတော်မှ အဝေးကြီးတွင်ရှိနေကြဆဲဖြစ်ပါသည် (မသဲ ၁၈:၃)။

ပြောင်းလဲခြင်းတွင်ပါဝင်သော (အပြစ်မှနေ၍ဘုရားသခင်ထံသို့)ပြန်လှည့်ခြင်းသည် ဘုရားသခင်က သူ၏အစိုးရတော်မူသောကျေးဇူးတော်ကို ကျွန်တော်တို့ဘဝများသို့ ပေါ်ပြသောအချိန်တွင် စတင်ဖြစ်ပွားပါသည်။ သို့သော် ထိုမျှနှင့်ရပ်တန့်သွားသည် မဟုတ်ပါ။ နေ့တိုင်း ကျွန်တော်တို့သည် မိမိတို့အပြစ်များမှနေ၍ ပြန်လှည့်ကြရမည်ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့ အပြစ်လုပ်နေသလို၊ နောင်တ ရရှိရမည်ဖြစ်သည် (၁ယော ၁:၈-၉)။ ထို့အပြင် ကျွန်တော်တို့သည် ဘုရားသခင်အားကြောက်ရွံ့ရှိသေခြင်းထဲ၌ သန့်ရှင်းခြင်းကို ပို၍ပြည့်စုံရန် ဆက်လက်အသက်ရှင်နေရမည်ဖြစ်ပါသည် (၂ကော ၅:၁)။

ဤ နေ့တိုင်းပြောင်းလဲရမည်ဆိုသည့်အကြောင်းကို အထူးပြုနားလည်ရပါမည်။ အရေးကြီးမေးနေရမည့်မေးခွန်းမှာ “သင်တယ်တုန်းကပြောင်းလဲခဲ့သလဲ?” မဟုတ်ပါ။ “သင် ဒီအချိန်မှာပြောင်းလဲနေပါသလား?” ဖြစ်ပါသည်။ “ခရစ်တော်အတွက်ဆုံးဖြတ်ချက်ပြုခြင်း”ဟု ပြောနေကြသည့်အရာမဟုတ်ပါ။ (သို့) နှစ်ပေါင်းအတော်ကြာက တွေ့ကြုံခဲ့သောခံစားချက်၊ ယူတော့ ထိုအတွေ့အကြုံသည် တာမှမဟုတ်တော့၊ ယွင်နေခဲ့သလို၊ ပြုခဲ့သလို ထုံးစံအတိုင်းဆက်ရှင်နေပြီ၊ တခါတုန်းက အတိတ်မှာ ဆိုသည်မျိုး မဟုတ်ပါ။ ထိုသို့သောသူများသည် တချို့သောအဖွဲ့များတွင် “ဇာတိခရစ်ယာန်”(carnal christian) ဆိုသည်မျိုးရှိပါသည် ဟုပင် ပြောနေကြပါသည်။ ထိုသို့ပြောသည့်အခါ၊ တခါတုန်းက ယုံကြည်ဘူးသူ (သို့) ပြောင်းလဲခြင်းအတွေ့အကြုံကိုရဖူးသူ သို့သော် ယူတွင် မပြောင်းလဲတော့ဘဲ အပြစ်ထဲတွင် ဆက်နေကြသူများကို ရည်ညွှန်းကြခြင်းဖြစ်သည်။

မိမိတို့ကယ်တင်ခြင်း မည်သည့်အချိန်မှစရသည်ကို နေ့စွဲ၊ အချိန်အတိအကျ မသတ်မှတ်နိုင်ခြင်းသည် တာမှပြဿနာမရှိပါ။ လူတိုင်းသည် ပေါလုကဲ့သို့ ကယ်တင်ခြင်းခံကြရသည်မဟုတ်ပါ (၂တိ ၃:၁၅)။ ခရစ်ယာန်တို့သည် ယူအချိန်တွင် ဘုရားသခင် ၏အံ့ညွှန်ပွယ်ကျေးဇူးတော်ဖြင့် ပြောင်းလဲသောအသက်တာများတွင် နေထိုင်ကြသည်ဆိုလျှင်၊ ဘုရားသခင်ဝိညာဉ်တော်စွမ်းအားဖြင့် အပြစ်မှပြန်လှည့်သောအသက်တာများ၌ ရှင်သန်နေကြသည်ဆိုလျှင်၊ သူတို့သည် ပြောင်းလဲသူများဖြစ်ကြပါသည်။

ပြောင်းလဲခြင်းသည်လည်း ဘုရားသခင်ဝိညာဉ်တော်ကပြုလုပ်ပေးသောအရာဖြစ်ပါသည်ဆိုသည်ကို မမေ့ဘဲနေကြပါမည်။ ၎င်းသည် ကျွန်တော်တို့၏ဆုံးဖြတ်ချက်နှင့်ရွေးချယ်မှုအပေါ် တည်မှီသည်မဟုတ်ပါ။ ပရောပက်ယေရေမိက “အက၇၉:၂၅ ဝေ

သဘန်းဝေဆာငုံ ဝေတာဝုမ္မဗ္ဗ။ သုဝိဝံပုလုဂု၊ အကုဉ္ဇေယျည ဝိန္ဒယမ္မဗ္ဗ။ အုဝိတာဝရဘုရား၊ ကုဝိယုဝေတာဝုသည အကုဉ္ဇေယျ၏ဘုရားသခင်ဝံစုဝေတာဝုမ္မဗ္ဗ”ဟု ရေးထားသကဲ့သို့ဖြစ်ပါသည်။ (ယေ ၃:၁၆)

သန့်ရှင်းစေခြင်းအကြောင်း (Sanctification)

သန့်ရှင်းစေခြင်းအကြောင်းသည် ကယ်တင်ခြင်းအစီအစဉ်တွင် နောက်ဆုံးဖြစ်ပါသည်။ သို့သော် အရေးကြီးမှုတွင်တော့ နောက်ဆုံးမဟုတ်ပါ။

သန့်ရှင်းစေခြင်းတွင် ဘုရားသခင်က ကျွန်တော်တို့၏ကယ်တင်ခြင်းတွင် ထားတော်မူသော ရည်ရွယ်ချက် စတင်ပြည့်စုံပါသည်။ ၎င်းရည်ရွယ်ချက်မှာ - ဘုရားသခင်၏ဘုန်းတော်ထင်ရှားရန်ဖြစ်ပါသည်။ သန့်ရှင်းစေခြင်းသည် သန့်ရှင်းခြင်းနှင့် ပတ်သက်သော အရာဖြစ်ပါသည်။ သန့်ရှင်းစေခြင်းဆိုသည်မှာ သန့်ရှင်းရန်ပြုလုပ်ပေးသည်ဟု အဓိပ္ပာယ်ရပါသည်။ ဘုရားသခင်၏လူများသည် မိမိတို့၏သန့်ရှင်းစွာနေထိုင်ခြင်းဖြင့် ဘုရားသခင်၏ဘုန်းတော်နှင့် သူ၏ကျေးဇူးတော်အကြောင်းကို စတင်ပြသကြပါသည်။

ထို့ကြောင့် သန့်ရှင်းစေခြင်းဆိုသည်မှာ တဘဝလုံးဆက်လက်နေသောအရာဖြစ်ပါသည်။ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်က ယုံကြည်သူတို့၏ နှလုံးသားများနှင့်ဘဝများတွင်ပြုလုပ်ပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဝိညာဉ်တော်က သူတို့ကို သန့်ရှင်းစေပါသည်။ သူတို့ကို အပြစ်နှင့်ညစ်ညူးခြင်းတန်ခိုးအောက်မှ ကယ်လွှတ်ပါသည်။ ထိုသို့ဖြင့် သူတို့သည် ဘုရားသခင်၏စကားကိုနားထောင်ခြင်းအသက်တာ၊ သူ၏နှုတ်ကပတ်တော်ကိုနားခံခြင်းသက်တာ၌ စ၍ အသက်ရှင်ကြပါသည်။ ထိုသို့ဖြစ်ခြင်းသည် အသစ်ပြုပြင်ခြင်းအချိန်မှစတင်ကာ သေခြင်းနှင့်ဘုန်းတော်ဝင်စားခြင်း၌ အဆုံးသတ်ပါသည်။

၎င်းသည် ဖြောင့်မတ်ခြင်းနှင့်ခြားနားပါသည်။ သန့်ရှင်းစေခြင်းသည် ခရစ်တော်က ကျွန်တော်တို့အထဲတွင် လုပ်ပေးသော အရာဖြစ်သည်။ (ဖြောင့်မတ်ခြင်းဆိုသည်မှာ ခရစ်တော်က ကျွန်တော်တို့အတွက် ပြုလုပ်ပေးသောအရာဖြစ်သည်။) သန့်ရှင်းစေခြင်းသည် ဘဝတလျှောက်လုံးတွင် လုပ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။ (ဖြောင့်မတ်ခြင်းမှာ တကြိမ်သာပြုလုပ်ပေးသည်၊ တကြိမ်နှင့်လုံးလောက်သည်)။ သန့်ရှင်းခြင်းသည် ကျွန်တော်တို့အပြစ်များ၏ ညစ်ညမ်းခြင်းကို ဖယ်ရှားပေးသောအလုပ်ဖြစ်သည်။ (ဖြောင့်မတ်ခြင်းမှာ ထိုအပြစ်များ၏ရလဒ်တာဝန်ယူမှုကို ဖယ်ရှားပေးခြင်းဖြစ်သည်။)

ဖြောင့်မတ်ခြင်းဆိုသည်မှာ နိုင်ငံသစ်သို့ပြောင်းလာသူ ဥပဒေအရ နိုင်ငံသားဖြစ်လာခြင်းနှင့်တူပါသည်။ နိုင်ငံသားဖြစ်လာပြီဖြစ်သော်လည်း၊ နိုင်ငံသစ်၏ဘာသာစကားကိုသင်ရသည်၊ နိုင်ငံသစ်အရပ်တံခါးရသည်၊ စားသောက်ခြင်းပုံစံသစ်ကိုပြောင်းရသည်၊ နိုင်ငံသစ်၏လေ့ထုံးစံများကို ဓမ္မစားရသည်၊ နိုင်ငံသစ်၏နိုင်ငံသားကောင်းဖြစ်လာရန်အသက်ရှင်ရပါသည်။ သန့်ရှင်းစေခြင်းလည်း ထိုအတူဖြစ်ပါသည်။ ဘုရားသခင်လူများက ကောင်းကင်နိုင်ငံ၏အသက်ရှင်ပုံကို သင်ယူနေကြခြင်းဖြစ်ပါသည်။

သို့သော် သန့်ရှင်းစေခြင်းသည် အစမှအဆုံး ကျေးဇူးတော်ကြောင့်ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့သည် မိမိတို့ဘာသာ ဘာကိုမှ မလေ့လာနိုင်ပါ။ သန့်ရှင်းစေခြင်းတွင် အစမှအဆုံး ဘုရားသခင်၏သင်ပေးခြင်းကို ခံယူကြခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့သည် သန့်ရှင်းခြင်းနှင့် ကောင်းသောအလုပ်များ၌ လုပ်ကိုင်အသက်ရှင်နေကြသော်လည်း ဘုရားသခင်ကသာ ကျွန်တော်တို့ထံ လုပ်ကိုင်ပေးတော်မူခြင်းဖြစ်ပါသည်။ “အီကာဝုဒ္ဓါကာ၊ သတ္တိဝံသည အလိုဂါမိဝေစဝုဒ္ဓါ၊ အကီဝုဒ္ဓါ ကီဝုဒ္ဓါ ဝေစဝုဒ္ဓါ၊ သတ္တိဝံအထံ၌ ဝေစတနာဝေတာဝုအား ဝံဖုဒ္ဓံ ဝံပုပုဒ္ဓါဝေတာဝုမ္မဗ္ဗေသာသုကာ၊ ဘုရားသခင်ပေတညွှန်း” (ဖိ ၂:၁၃)။

ကျွန်တော်တို့ သန့်ရှင်းစေခြင်းကိုရကြသောအခါ၊ ကျွန်တော်တို့၏ကယ်တင်ခြင်းသည် ကျွန်တော်တို့အပေါ်သို့ လုံးလုံးလျားလျားရောက်လာလျက် တာဝန်ရှိသမျှကို ကျွန်တော်တို့ကသာ ယူရတော့မည့်ပုံစံမျိုးဖြစ်လာပါ။ သန့်ရှင်းစေခြင်းတွင် ကျွန်တော်တို့သည် ချက်ခြင်း ဘုရားသခင်နှင့်အတူတကွလုပ်ဆောင်ကြသူများဖြစ်လာလျက်၊ ကယ်တင်ခြင်းသည် လုံးလုံးလျားလျား ကျေးဇူးတော်ကြောင့် မဟုတ်တော့သကဲ့သို့လည်း ဖြစ်လာပါ။

သန့်ရှင်းစေခြင်းတွင် ကျွန်တော်တို့သည် ကောင်းသောအလုပ်များကို လုပ်ကိုင်ကြသော်လည်း၊ ထိုကောင်းသောအလုပ်များတွင် ထိုက်တန်ခြင်းတော့ မရှိကြပါ။ (ဗေက် ၂:၈-၁၀)။ ကျွန်တော်တို့သည် နားခံကြသော်လည်း ထို့အတွက် ကြွားစရာတော့မရှိပါ။ ကျွန်တော်တို့၏သန့်ရှင်းခြင်းသည်လည်း ဘုရားသခင်ပေးသောလက်ဆောင်ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့၏ သန့်ရှင်းစေခြင်းအတွက် ချီးမွမ်းစရာ၊ ဂုဏ်ယူစရာအားလုံးသည် ဘုရားသခင်ထံ၌သာရှိပါသည်။

သန့်ရှင်းစေခြင်းသည် အချို့ကထင်သလို၊ လိုချင်လျှင်လုပ် မလိုချင်လျှင် မလုပ်ဘဲရသည့် ဆိုသည့်ပုံစံမျိုးမဟုတ်ပါ။ ထိုသူတို့က “ဧတိခရစ်ယာန်” ရှိသည်ဟုပြောကာ၊ ခရစ်ယာန်တိုင်း၏အသက်တာတွင် ခရစ်တော်သည် သခင်ဖြစ်သည်ဆိုခြင်းကို ငြင်းပယ်ချင်ကြပါသည်။ သူတို့သည် မှားနေသူများဖြစ်ကြသည်။

သန့်ရှင်းစေခြင်းသည် ဖြောင့်မတ်ခြင်းနှင့်ခြားနားပါသည်။ သို့သော် မဖြစ်မနေကိစ္စပါသည်။ လူတိုင်းသည် အပြစ်မဲ့ကြောင်း တွေ့လာရသောအခါ၊ ထိုသူကို ထောင်မှလွှတ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့၏ ခရစ်တော်ကြောင့်ရသော ဖြောင့်မတ်ခြင်းဖြင့် ဘုရားသခင် ၏ရှေ့တွင် အပြစ်မဲ့သူများဖြစ်လာကြသည်။ ထို့ကြောင့် ဘုရားသခင်၏ဖြောင့်မတ်ခြင်းက ကျွန်တော်တို့ကို အပြစ်နှင့်ပျက်စီးယိုယွင်း ခြင်းထောင်မှ လွတ်ပေးပါသည်။ သန့်ရှင်းစေခြင်းသို့ လွတ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။

ဟေဗြဲ ၁၂:၁၄ က ခရစ်ယာန်တိုင်း မသန့်ရှင်းခြင်းထဲတွင် ဆက်၍နေထိုင်ရန် မဖြစ်နိုင်ခြင်းကို ပြနေပါသည်။ သန့်ရှင်းခြင်း မပါလျှင် မည်သူမျှ ဘုရားသခင်ကို မတွေ့နိုင်ပါ။ ထို့ကြောင့် သန့်ရှင်းခြင်းသည် သိပ်အရေးမပါပါ။ လုပ်ချင်လုပ် မလုပ်ချင်လည်းဖြစ်ဆိုသည့်ပုံစံမျိုး မတွေ့ဘဲနေကြပါမည်။ သန့်ရှင်းခြင်းသည် ကျေးဇူးတော်ကလွှတ်ပေးသောအရာဖြစ်သည်။ ထို့အရာအား

ဖြင့် ဘုရားသခင်သည် မိမိလူတို့အထဲတွင် ဘုန်းတော်ထင်ရှားပါသည်။ ဟောရှာ ၄၃:၂၁ တွင် ဤသို့ဖတ်ရပါသည်။ “ကုဝိယွဘုဝိ” ငမ္မဝန္တဝေးဝေသာထုဝိလူမိဦးသည့် ငမ္မ၏ဂုဏ်ဝေးကီးစူးကုဝိပရလိမ္မုမည။” ကျေးဇူးတော်က အာမခံပါသည်။

သန့်ရှင်းခြင်းအကြောင်း(Holiness)

သန့်ရှင်းစေခြင်းသည် သန့်ရှင်းလာအောင် လှုပ်ပေးခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ အဓိပ္ပာယ်ကိုယ်၌က ကျွန်တော်တို့ မိမိတို့ဘာသာ လှုပ်ခြင်းမဟုတ်ဟု ပြောနေပါသည်။ သန့်ရှင်းစေခြင်းတွင် ကျွန်တော်တို့ အသက်ရှင်လှုပ်ရှားနေကြပါသော်လည်း၊ ၎င်းသည် ဘုရားသခင်က ကျွန်တော်တို့အထဲတွင် လှုပ်ပေးသောအရာဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့ကို သန့်ရှင်းသူများဖြစ်လာရန် လှုပ်ပေးပါသည်။

ထို့သန့်ရှင်းခြင်းသည် လှိုဠ်လှုပ် မလှိုဠ်မလှုပ် မဟုတ်ပါ။ မရှိမဖြစ်အရေးကြီးသောအရာဖြစ်သည်ဟု ပြောခဲ့ကြပြီ။ သန့်ရှင်းခြင်းမရှိလျှင် မည်သူမျှ ဘုရားသခင်ကို မတွေ့နိုင်ပါ (ဟောမြဲ ၁၂:၁၄)။ ဘုရားသခင်သည် သန့်ရှင်းသောသူဖြစ်ပါသည် (ဟောရှာ ၄၀:၂၅၊ ၄၁:၁၄)။ ထို့အပြင် မသန့်ရှင်းပါက သန့်ရှင်းသော သူ့ရှေ့တွင် မည်သူမျှ ရပ်မနေနိုင်ပါ (ဆာလံ ၂၃:၃-၅)။

သို့သော် မေးရမည်မှာ သန့်ရှင်းဆိုသည်မှာအဘယ်နည်း?

သန့်ရှင်းခြင်း၏ အခြေခံအိုင်ဒီယာမှာ “သီးသန့်ခွဲထားခြင်း”ဖြစ်ပါသည်။ သန့်ရှင်းစေသည်ဆိုသည်မှာ သီးသန့်ဖယ်ထားသည်ဟူ၍ အဓိပ္ပာယ်ရပါသည်။ ထို့ကြောင့် ဓမ္မဟောင်းကာလတွင် အခွဲရေးသည် သန့်ရှင်းသောလူမျိုးဖြစ်သည်။ အခြားသောနိုင်ငံများမှ သီးသန့်ခွဲထုတ်ထားခြင်းကိုဆိုလိုသည် (ဝတ် ၂၀:၂၄-၂၆)။ အခွဲရေးတို့ကြားတွင် ယဇ်ပူဇော်ဟိတ်များသည် “ဘုရားသခင်ထံ သန့်ရှင်းရသူများ”ဖြစ်ကြသည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် သူတို့၏ဝတ်စုံလုံးကို မိမိတို့အထံ ဘုရားသခင်နှင့်ပတ်သက်သည်များကို ဆောင်ရွက်ကြရရန် သီးသန့်ခွဲထားကြရသောကြောင့်ဖြစ်သည်(ရှာ ၂၃:၁၃)။

ယနေ့တွင် အသင်းတော်သည် ထိုနေရာကိုဝင်ယူပြီးဖြစ်သည်။ အသင်းတော်သည် သီးသန့်ခွဲထားသော၊ သန့်ရှင်းသော နိုင်ငံဖြစ်သည်။ ယဇ်ပူဇော်ဟိတ်မင်းများ၏နိုင်ငံဖြစ်သည် (၁ပေ ၂:၉)။ ထို့ကြောင့် အသင်းသူ/သားများသည် သန့်ရှင်းကြရပါမည် (၁ပေ ၁:၁၅-၁၆)။

သို့သော် သန့်ရှင်းခြင်းဆိုသည့်အခါတွင် အမြဲတမ်း အပိုင်းနှစ်ပိုင်းပါဝင်ပါသည်။ တစ်ခုတစ်ခုမရှိ၍ သီးသန့်ခွဲထုတ်ခြင်း၊ တစ်ခုတစ်ခု သီးသန့်ခွဲထားခြင်းတို့ဖြစ်သည်။ နှစ်မျိုးစလုံးအရေးကြီးသည်။

ယုံကြည်သူတို့သည် ဆိုးယုတ်ခြင်းနှင့်ဆိုးညစ်သူများထံမှ သီးခြားနေရမည် (၂ကော ၆:၁၄-၁၈၊ ဖေက် ၅:၁၁-၁၂)။ ယုံကြည်သူတို့သည် ကမ္ဘာလောကကြီးထဲ ထွက်မသွားရပါ (၁ကော ၅:၉-၁၁)။ သို့သော် မိမိတို့ကိုယ်ကို ကမ္ဘာလောကကြီးရှိ ဘုရားမဲ့တရားသူများ၏အသက်ရှင်မှုပုံစံ၊ အပြုအမူတို့မှနေ၍ အတတ်နိုင်ဆုံး သီးသန့်နေရပါမည်။ သူတို့နှင့်ပေါင်းသင်းခြင်း၊ အဖွဲ့ကြွင်းတို့ကို ရှောင်ရမည်ဖြစ်သည်။ ထို့ထက်ပို၍အရေးကြီးသည်မှာ ယုံကြည်သူတို့သည် မိမိတို့ကိုယ်ကို “ကမ္ဘာလောကကြီး၏အခွန်းအထင်း”မှနေ၍ ခင်ကြယ်ရန် ထိန်းသိမ်းကြရမည်ဖြစ်သည် (ယာ ၁:၂၇)။

ထို့သို့ အသင်းတော်နှင့် ကမ္ဘာလောကကြီးကြား သီးသန့်ဖြစ်မှု၊ ယုံကြည်သူနှင့်မယုံကြည်သူတို့ကြား သီးသန့်ဖြစ်မှု၊ အလင်းနှင့်မှောင်မိုက်ကြား သီးသန့်ဖြစ်မှုကို ကျမ်းစာက “ဆန့်ကျင်တိုက်လှန်အသက်ရှင်ခြင်း”(antithesis)ဟု ခေါ်ပါသည် ၂ကော ၆:၁၄၊ ၁၅ တွင် ထိုသို့သုံးနှုန်းထားပါသည်။

ထို့ကျမ်းပိုဒ်က ကျွန်တော်တို့သည် ဘုရားသခင်ထံသို့ သီးသန့်ခွဲထားခြင်းခံကြရကြောင်းကိုလည်း ပြောပြပါသည်(၂ကော ၆:၁၆-၁၈)။ ထို့အချက်မပါလျှင် သန့်ရှင်းခြင်းသည် ရာနုန်းပြည့်မဖြစ်နိုင်ပါ။ ဘုရားသခင်ထံသို့ သီးသန့်ခွဲထားခြင်းဆိုသည်မှာ ဘုရားသခင်ပိုင်ဆိုင်သောအရာဖြစ်ခြင်း၊ ဘုရားသခင်အတွက် ဆက်ကပ်ထားခြင်းတို့ကို ဆိုလိုပါသည်။ ဓမ္မဟောင်းကာလက ယဇ်ပူဇော်ဟိတ်များကို သီးသန့်ခွဲထားသကဲ့သို့ဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် ယုံကြည်သူဆိုသည်မှာ မိမိ၏ဝတ်စုံလုံးကို ဘုရားသခင်အတွက် လှုပ်ဆောင်နေရန် သီးသန့်ခွဲထားခြင်းခံရသူဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့၏အချိန်များ၊ ပိုင်ဆိုင်မှုများ၊ ကျွန်တော်တို့၏ခန္ဓာကိုယ်များအပါအဝင်ဖြစ်ပါသည်။

ထိုသို့သီးသန့်ခွဲထားခြင်းသည် အချိန်ပိုင်းကိစ္စမဟုတ်ပါ။ အမြဲတမ်းအတွက်ဖြစ်ပါသည်။ သန့်ရှင်းဖို့၊ သီးသန့်ခွဲနေဖို့၊ ဘုရားသခင်ထံဆက်ကပ်ဖို့ ဆိုသည့်အရာများသည် တနင်္ဂနွေနေ့အတွက်သာမဟုတ်ပါ (သို့) တနင်္ဂနွေနေ့ရှိ နာရီအနည်းငယ်အတွက်သာမဟုတ်ပါ။ ခရစ်တော်က ကျွန်တော်တို့တစ်ဝလုံးကို မိမိအသေခံခြင်းဖြင့် ဝယ်ယူထားသည်ဖြစ်၍၊ ဘုရားသခင်၏ပိုင်ဆိုင်ခြင်းကို ခံကြရပါသည်။ ဘုရားသခင်ထံ ဆက်ကပ်ထားပါသည်။ ထို့ကြောင့် သန့်ရှင်းစွာနေထိုင်ရပါမည်။

ထို့အတွက် ကျွန်တော်တို့ကို ခေါ်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဘုရားသခင်သည် သန့်ရှင်းသောကြောင့်ဖြစ်သည် (၁ပေ ၁:၁၅-၁၆)။ ကျွန်တော်တို့ကို ရွေးကောက်ထားသောကြောင့်၊ သန့်ရှင်းခြင်း၌နေထိုင်ဖို့ ကယ်တင်ထားသောကြောင့်ဖြစ်သည် (ဖေက် ၁:၄၊ ၁ပေ ၁:၁၈-၁၉)။ သန့်ရှင်းစွာနေထိုင်နိုင်ရန် ဘုရားသခင်က ကျွန်တော်တို့ထံ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်ကို ပေးထားသောကြောင့်ဖြစ်သည် (၁ကော ၃:၁၆-၁၇)။ ထို့ကြောင့် သန့်ရှင်းခြင်း၌နေထိုင်ခြင်းသည် ကျွန်တော်တို့ မဖြစ်မနေပြုရမည့်အရာဖြစ်သည်။ ထို့အကြောင်းကို ကျမ်းစာ၌လည်း ထပ်ခါတလဲလဲကြားရပါသည်။ ဘုရားသခင်က အလွန်အရေးထားသောကိစ္စဖြစ်သည်။

+++++

၂၀၁၂ တွင် ကမ္ဘာ့မပျက်ပါ။ ယေရှုခရစ်လည်းပြန်မလာသေးပါ

ဒီနေ့ ၂၀၁၂ ဇရာက်လာပြီ၊ လူ့အများက ၂၀၁၂မှာ ကမ္ဘာကြီးပျက်မယ် ပြောနေကြတယ်။ ပြီးတော့ ၂၀၁၂ မှာ ခရစ်တော် ပြန်လာမယ်လို့လဲပြောနေကြတယ်။ အဲဒါတွေက ကျွန်တော်တို့ကို ဇေဝဇဝါဖြစ်စေပါတယ်။ အနည်းနဲ့အများ ကြောက်လန့်စေပါတယ်။ မတည်မငြိမ်ဖြစ်စေပါတယ်။ ဒီတော့ ၂၀၁၂ မှာအဲဒါတွေတာမှမဖြစ်ဘူးဆိုတာ သေချာရအောင် ပြောဖို့ ကျွန်တော့်မှာတာဝန် ရှိလာပါတယ်။ ဒါမှ ၂၀၁၂ မှာတည်တည်ငြိမ်ငြိမ်နဲ့ ဘဝကိုတည်ဆောက်နိုင်မှာဖြစ်တယ်။

ပထမဆုံး ၂၀၁၂ မှာကမ္ဘာပျက်မယ်ဆိုတာ၊ လက်တင်အမေရိကမှာရှိတဲ့ မာယာလူမျိုးတွေရဲ့ ဗေဒင်ဟောစာတမ်းကနေရ တာဖြစ်တယ်။ ဘာမှ အခြေအမြစ်မရှိပါဘူး။ အဲဒါကို ဟောလိဝုတ်ရှပ်ရှပ်အဖွဲ့တစ်ခုက ရှပ်ရှပ်ရှိက်တော့ အတော်လေးနာမည်ကြီး လာတာနဲ့ လူတွေအပြောများလာတာဖြစ်တယ်။ အဲဒါကို ခရစ်ယာန်လူပေါ်ဆရာတစ်ဦးက သူတို့တရားဟောတာ လူတွေစိတ်ဝင်စား ဖို့ သုံးရင်းနဲ့ ခရစ်ယာန်တွေကြားမှာ စေတီစားလာတာဖြစ်တယ်။ ရိုးရိုးတရားဟောတာ လူ့စိတ်ဝင်စားလို့ စိတ်ဝင်စားရလေအောင် စေတီမိုသလိုနဲ့ ရှူးပေါပေါခရစ်ယာန်ဆရာတွေကသုံးတာဖြစ်တယ်။ ဒါ့ကြောင့် ဒီအချက်တွေကို နားလည်ရအောင်။

၁) ဘုရားသခင်ဟာ ဖန်ဆင်းရှင်ဖြစ်တယ်။ သူ့ကသာ ကမ္ဘာလောကကြီးကို ထိန်းချုပ်တယ်။ ဗေဒင်ဆရာကမဟုတ်ဘူး။ ဒီတော့ ဗေဒင်အပြောနဲ့ ဘာမှဖြစ်မလာပါဘူး။ ဘုရားသခင်က သူ့ရဲ့ထာဝရအကြံအစည်တော်တွေ တစ်ခုမကျန်ဖြစ်စေပြီးမှ ကောင်းကင်သစ် မြေကြီးသစ်ကိုဇရာက်စေမှာဖြစ်တယ်။

၂) ဘုရားသခင်က ကျွန်တော်တို့ကို ကျမ်းစာပေးထားတယ်။ ဒီကျမ်းစာမှာ ဘယ်တော့မှစေတီကာလအချိန်တွေကုန်ဆုံးမယ်ဆိုတာ ကို ရှင်းနေအောင်ပြောပါတယ်။ ဒီတော့ ဒီလို ရှူးပေါပေါကိစ္စတွေကြားရရင်၊ ကျမ်းစာမှာ ဘာပြောသလဲဆိုတာကို ခရစ်ယာန်ဟာ အရင်ကြည့်ရပါမယ်။

၃) လူလိမ်တွေဟာ ခရစ်ယာန်ဆရာများပုံစံနဲ့လဲ လူတွေကိုလိမ်တတ်ပါတယ်။ ဒါ့ကြောင့် အယုံမလွယ်ဖို့၊ ကိုယ်တိုင်စဉ်းစားဆင်ခြင် တတ်ဖို့အရေးကြီးပါတယ်။

ဒုတိယအနေနဲ့ ၂၀၁၂ မှာ ခရစ်တော် ဒုတိယအကြိမ်ပြန်မလာပါဘူး။ နိုးတော့နိုးပြီပေါ့၊ ဒါပေမဲ့ ၂၀၁၂ မှာမဟုတ်ဘူး။ ဒါ့ကြောင့် ရှူးပေါပေါခရစ်ယာန်ဆရာတွေက ၂၀၁၂ မှာ ခရစ်တော်လာမယ်လို့ပြောရင် မယုံလိုက်ပါနဲ့။ သူတို့ရဲ့တရားဟောချက်ကို လူတွေကစိတ်ဝင်စားအောင် ခြောက်လှန့်ပြီးတော့ အဲဒီလိုပြောတာဖြစ်တယ်။ ကြောက်လန့်ပြီး ဘုရားကို ကိုးကွယ်တာမမှန်ပါဘူး။ မှန်သောဘုရားသခင်ကို မှန်လို့ဆိုပြီး ကိုးကွယ်တာဘဲကောင်းပါတယ်။ ဒီအချက်တွေကို နားလည်ရအောင်။

၁) ခရစ်တော်ပြန်လာမဲ့အချိန်ကို ဘုရားသခင်ကလွဲပြီး ဘယ်သူမှမသိပါ။

၂) ယုံကြည်ဖို့ ထာဝရကာလကနေ ဈေးကောက်ထားသူများ မွေးဖွား၊ ယုံကြည်၊ ကယ်တင်ခြင်း ရကြပြီးမှ ခရစ်တော် ပြန်လာပါ မယ်။

၃) ပြန်လာရင်လည်း မပြန်ခင် ဘာတွေဖြစ်မယ်ဆိုတာကို ကျမ်းစာမှာပြောထားပါတယ်။ ကောင်းကင်တမန်မင်းရဲ့ ထရမ်းပက်မှုတ် သံနဲ့အတူ၊ လူသိရှင်ကြားပြန်လာပါမယ်။ ထမိသူဦးလို့ တိတ်တိတ်ဆိတ်ဆိတ်ပြန်မလာပါ။ သင်တို့မထင်သောအချိန် ငါပြန်လာမယ် ဆိုတာ အချိန်ကိုဆိုလိုပါတယ်။ ဘယ်ပုံတယ်နည်းပြန်လာမယ်လို့မဆိုလိုပါ။ (မသဲ ၂၄၊ ဝသက် ၄၊ ၂သက် ၂ စသဖြင့် ကျမ်းပို့ဒ်များ စွာရှိ)။

၄) ဒါ့ကြောင့် ၂၀၁၂ မှာ ကမ္ဘာကြီးအဆုံးမသတ်ပါ။ ဘုရားသခင်အတွက် တာဝန်ကြေးဖြန့်စွာအသက်ရှင်ကြပါမယ်။

၂ကော ၄:၁-၁၈ (ဂျိန်းဘုရင်မ)

၁ - ထို့ကြောင့် ငါတို့သည် ဤအမှုတော်မြတ်ကို လက်ခံရရှိကြကြောင်း တွေ့လျက်၊ ဂရုဏာတော်ကို ရကြသည်နှင့်အညီ၊ ငါတို့ သည် စိတ်မပျက်ကြပါ။

၂ - သို့သော် မရိုးသားသောအတွင်းသဘောများကို ခွန့်ပစ်ကြလျက်၊ ဉာဏ်နိဉာဏ်နက်များဖြင့် အသက်မရှင်ကြဘဲ၊ ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်ကိုလည်း မရိုးမသား မကိုင်းတွယ်ကြဘဲ၊ မိမိတို့ကိုယ်ကို၌ အမှန်တရားကို ဖော်ထုတ်ကြလျက်၊ ဘုရားသခင်ရှေ့ တော်မောက်တွင် လူတိုင်း၏ဩတ္တပ္ပစိတ်၌လည်း ဖော်ထုတ်ပြသကြပါသည်။

၃ - သို့သော် အကယ်၍ ငါတို့၏ဝေဝေလိတရားသည် ပုန်းကွယ်နေသည်ဆိုလျှင်၊ ပျောက်ဆုံးသောသူတို့ထံ၌သာ ပုန်းကွယ်ခြင်းဖြစ် ပါမည်။

၄ - ထို့မယုံကြည်သောသူတို့အထဲတွင် ဤလောက၏ဘုရားရှိနေ၍ သူတို့၏စိတ်နှလုံးများကို ကန်းစေပါသည်။ ထိုသို့မဟုတ်ပါက ဘုရားသခင်၏ပုံသဏ္ဍာန်တော်ဖြစ်သည့် ခရစ်တော်၏ကြီးမြတ်လှသောဝေဝေလိအလင်းရောင် သူတို့ထံတွင် တောက်ပစွာလင်းနေ မည်စိုး၍ဖြစ်သည်။

၅ - အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် ငါတို့သည် မိမိတို့ကိုယ်ကိုအကြောင်းကို ဟောပြောကြသည်မဟုတ်ပါ။ သခင်ဖြစ်သော ခရစ်တော် ယေရှုကို ဟောပြောကြခြင်းဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် ယေရှုအတွက်ကြောင့် ငါတို့သည် သင်တို့၏အစေခံများဖြစ်ကြပါသည်။

၆ - အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် မှောင်မိုက်ထဲတွင် အလင်းကို တောက်ပရန် အမိန့်ပေးသူ ဘုရားသခင်သည် ငါတို့နှလုံးသားများ၌ တောက်ပစေပြီးဖြစ်သည်။ ထိုသို့ဖြင့် ယေရှုခရစ်၏မျက်နှာ၌ရှိသည့် ဘုရားသခင်၏ဘုန်းတော်၏အသိပညာအလင်းကို ပေးရန်ဖြစ် သည်။

၇ - သို့သော် ငါတို့သည် ထိုရတနာမြတ်ကို မြေအိုးများဖြင့် ရရှိကြခြင်းဖြစ်သည်။ ထိုသို့ဖြင့် ထိုစွမ်းအား၏ကြီးကြပ်ခြင်းသည် ငါတို့ ထံမှမဟုတ်ဘဲ ဘုရားသခင်ထံမှသာ ဖြစ်ကြောင်း သိသာမည်ဖြစ်သည်။

၈ - ငါတို့သည် ထောင့်တိုင်းတွင် ပြဿနာရှိကြပါသည်။ သို့သော် စိတ်ဖိစီးမှုတော့ မဖြစ်ကြပါ။ ငါတို့သည် စိတ်ရှုပ်ကြပါသည်။ သို့ သော် စိတ်ခါတ်တော့ မပျက်ပြားကြပါ။

၉ - နှိပ်စက်ခြင်းကိုခံကြရသည်။ သို့သော် စွန့်ပစ်ခံမခံကြရပါ။ လှဲချခြင်းကိုခံကြရသည်။ သို့သော် ခြေမုန်းခြင်းတော့မခံကြရပါ။

၁၀ - သခင်ယေရှု၏သေခြင်းကို အမြဲတမ်း ခန္ဓာကိုယ်၌ သယ်ဆောင်ကြပါသည်။ ထိုသို့ဖြင့် ယေရှု၏အသက်ရှင်ခြင်းသည်လည်း ငါ တို့၏ခန္ဓာကိုယ်များတွင် ပေါ်လွင်နေရန်ဖြစ်သည်။

၁၁ - အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် အသက်ရှင်နေသောငါတို့သည် ယေရှုအတွက်ကြောင့် သေခြင်းသို့ယူဆောင်ခြင်းကို အမြဲခံကြရပါ သည်။ ထိုသို့ဖြင့် ယေရှု၏အသက်ရှင်ခြင်းသည်လည်း ငါတို့၏ သေတတ်သောအသွေးအသားတွင် အမြဲတမ်း ပေါ်လွင်နေမည် ဖြစ် ပါသည်။

၁၂ - ထိုသို့ဖြင့် သေခြင်းသည် ငါတို့အထံ၌ အမြဲတမ်း အလုပ်လုပ်ပါသည်။ သို့သော် အသက်ရှင်ခြင်းသည် သင်တို့အထံ၌ ဖြစ်ပါ သည်။

၁၃ - ငါယုံကြည်သည်။ ထို့ကြောင့် ယုံကြည်သည့်အတိုင်း ငါပြောသည်ဟု ရေးထားသကဲ့သို့ ငါတို့သည် တူညီသောယုံကြည်ခြင်း၏ ဝိညာဉ် ရှိကြပါသည်။ ထို့ကြောင့် ငါတို့သည်လည်း ယုံကြည်ကြသည်။ ထို့ကြောင့် ယုံကြည်သည့်အတိုင်း ပြောဆိုကြသည်။

၁၄ - သခင်ယေရှုကို ထမြောက်စေသူသည် ငါတို့ကိုလည်း ယေရှုအားဖြင့် ထမြောက်စေမည်ဟု သိလျက်၊ သင်တို့နှင့်အတူ ငါတို့ကို ရှေ့တော်သို့ပို့မည်ဖြစ်သည်။

၁၅ - အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် အရာအားလုံးသည် သင်တို့အတွက်ဖြစ်သည်။ ထိုသို့ဖြင့် များပြားလှသောကျေးဇူးတော်သည် လူ့အ များ၏ကျေးဇူးတော်ဦးစွာဖြစ်ပြီးဖြင့် ဘုရားသခင်၏ဘုန်းတော်သို့ တိုးပွားမည်ဖြစ်သည်။

၁၆ - ထိုအတွက်ကြောင့် ငါတို့သည် အားလျှော့စိတ်မပျက်ကြခြင်းဖြစ်သည်။ သို့သော် ငါတို့၏ အပြင်ပင်လူသည် ပျက်ဆီးသော် လည်း၊ အတွင်းလူမှာ တနေပြီးတနေ သစ်သည်ထက်သစ်လာနေပါသည်။

၁၇ - အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် ခဏသာကြာသော ငါတို့၏ပေးပေးသောဒုက္ခက ငါတို့ထံတွင် ပို၍ကြီးကျယ်မြင့်မြတ်သော၊ ထာဝရ အလေးချိန်ရှိသော ဘုန်းကျက်သရေကို လုပ်ပေးနေပါသည်။

၁၈ - ငါတို့သည် မြင်ရသောအရာများကို ကြည့်မနေကြစဉ်တွင်၊ မမြင်ရသောအရာများကိုသာ ကြည့်မြင်ကြပါသည်။ အဘယ့် ကြောင့်ဆိုသော် မြင်ရသောအရာများသည် ခဏသာတည်ကြပါသည်။ သို့သော် မမြင်ရသောအရာများသည်သာ ထာဝရတည်ကြပါ သည်။

=====

သခင်ဘုရား၏နေ့ (၄၄)

၁၁၃။ ဒေသမညတ်တော်က ကျွန်ုပ်တို့ထံမှ မည်သည်ကိုတောင်းဆိုပါသနည်း?
ဘုရားသခင်၏မည်သည့်ပညတ်နှင့်မဆို ဆန့်ကျင်နေသည့် အသေးငယ်ဆုံးသောတိမ်းညွတ်မှုဖြစ်စေ၊ အတွေးဖြစ်စေ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်နှလုံး၌ မဖြစ်ပေါ်စေရပါ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အစဉ်အမြဲ အပြစ်အားလုံးကို စိတ်နှလုံးအကြွင်းနှင့်မုန်းတီး ရမည်။ အား လုံးသောဖြောင့်မှန်ခြင်းများ ကိုနှစ်သက်ရပါမည်။ (ရော ၇:၇.....)

၁၁၄။ ဘုရားသခင်၌ပြောင်းလဲသူများ ဤပညတ်များကို ပြည့်စုံစွာလိုက်လျှောက်နိုင်ကြပါသလား?
မလိုက်လျှောက်နိုင်ပါ။ အသန့်ရှင်းဆုံးပုဂ္ဂိုလ်များသည်ပင်လျှင်၊ ယူဘဝ၌အသက်ရှင်နေစဉ် ဤနာခံလိုက်လျှောက်ခြင်း၏ သေးငယ်သောအစပျိုးခြင်းကိုသာရရှိကြပါသည်။ သို့သော် သူတို့သည် ဟန်ဆောင်မှုမရှိသောသန္နိဋ္ဌာန်ဖြင့် ဘုရားသခင်၏ အချို့ သောပညတ်များအတိုင်းသာမဟုတ်၊ အားလုံးသောပညတ်တော်များအတိုင်း စတင်၍ အသက်ရှင်ကြပါသည်။ (ရော ၇:၁၄၊ ၇:၂၂၊ ၁၅၊ ယာကူတ် ၃:၂)

၁၁၅။ မည်သူမျှစောင့်ထိန်းနိုင်ခြင်းမရှိသော်လည်း ဘုရားသခင်က အဘယ်ကြောင့်ပညတ်တော်(၁၀)ပါးကို တိကျပြတ်သားစွာ ဟောပြောသွန်သင်ရန် အလိုရှိရပါသနည်း?
ပထမအနေနှင့်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘဝတလျှောက်လုံး မိမိတို့၏အပြစ်များသောဇာတိအကြောင်းကို ပို၍ပို၍ သိမြင်လာရန် သင်ယူနိုင်မည်။ ထိုသို့သိလာခြင်းဖြင့် အပြစ်မှခွင့်လွတ်ခြင်း၊ ဖြောင့်မတ်ခြင်းတို့ကို သခင်ခရစ်တော်ထံ၌ ပို၍ စိတ်အားထက်သန်စွာ ရှာဖွေမည်ဖြစ်သည်။ ထို့အတူ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်ထံ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏ ကျေးဇူးတော်အတွက် အစဉ်အမြဲ ကြိုး

ပမ်းမည်၊ ဆူတောင်းမည်ဖြစ်ပြီး၊ ထိုသို့ဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် တူရားသခင်၏ ပုံသဏ္ဍာန်တော်နှင့် ပို၍ပို၍ ကိုက်ညီစွာ အသက်ရှင်လာ
ကြပါမည်။ ကျွန်ုပ်တို့အတွက်ရည်မှန်းထားသောပြည့်စုံခြင်းသို့ ရောက်မည့် တမလွန်ဘဝတိုင် ထိုသို့အသက်ရှင်ကြမည်ဖြစ်ပါသည်။
(ဝယော ၁:၉၊ ဧရာ ၃:၂၀၊ ၅:၁၃၊ ၇:၅၊ ၂၄၊ ၁ကော ၉:၂၄၊ ဖိလိ ၃:၁၂-၁၄)